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Z A P I S N I K 
SA 8. SJEDNICE VMO  

8. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 16.05.2011. (ponedjeljak) s početkom u 18:30 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, F.Čandeka 36b 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ida Mahmutefendić, predsjednica VMO 
- Marin Barać, zamjenik predsjednice VMO 
- Hadi Aji, član VMO 
- Mile Biondić, član VMO 
- Kristian Čarapić, član VMO 
- Milisava Milović, član VMO 
- Željko Rušec, član VMO 
- Darinka Ban, tajnica MO 
 
Opravdano otsutni: 
- Dejan Kurelić, član VMO 
-     Ante Peran, član VMO 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći: 
 

D N E V N I  R E D 
 

 
         1.    Predlaganje komunalnih prioriteta za 2012. godinu 
            2.   Sadnja ukrasnih grmova u Liburnijskoj ulici –očitovanje 

3. Pokretanje inicijative za postavljanje autobusne stanice,  
predstavka Antica Ercegović, Zametska 36 

            4.   Predstavka Elinka Barišić Ražić, Medovićeva 19 
            5.   Sportski susreti Mjesnih odbora povodom Dana Sv. Vida 

6.   Razno 
      - Peticija u svezi s krovnom površinom Kauflanda            

 
Dnevni red Vijeće je prihvatilo jednoglasno. 
 
Prije prelaska na dnevni red predsjednica je pozvala na glasovanje o zapisniku sa prethodne 
sjednice. Zapisnik je usvojen sa 6 glasova "za" i 1 suzdržanim glasom. 
 
 AD 1 
Predsjednica je izvijestila članove Vijeća o pristiglim prijedlozima za uvrštenje u listu prioriteta 
komunalnih radova za narednu godinu, a koje su temeljem javnog poziva u sredstvima 
informiranja uputili grañani.Osim tih prijedloga, uviñajem na našem području članovi Vijeća su 
pronašli još niz lokacija gdje je potrebna komunalna intervencija. Ukupno je 17 prijedloga za 2012. 
godinu. 
Gospodim Biondić napominje da članovi Vijeća nisu na vrijeme obaviješteni o rokovima za 
predlaganje komunalnih prioriteta, na što je predsjednica odgovorila da je javni poziv bio u 
medijima, a naš poziv s dnevnim redom je stigao članovima Vijeća prije 5 dana. 
Prijedlog je dan na glasanje te je usvojen sa 6 glasova "za" i 1 suzdržanim glasom. 
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 AD 2 
 
Usvojenim prijedlogom komunalnih prioriteta malih komunalnih radova za 2011. godinu 
predviñena je sadnja ukrasnih grmova u Liburnijskoj ulici sjeverno od kućnih broja 6 i 8 radi 
sprečavanja prolaska stanara kroz zelenu površinu.  Odjel gradske uprave za komunalni sustav je 
uviñajem utvrdio da bi trebalo postaviti privremenu ogradu, dok posañeno grmlje ne naraste, te u 
tom smislu traži očitovanje Vijeća MO. 
 
Zaključak: 
Vijeće jednoglasno donosi zaključak da se prijedlog Odjela gradske uprave za komunalni 
sustav prihvaća, tj. da se na navedenoj adresi postavi privremena ograda, dok zelenilo ne 
naraste i ne bude predstavljalo prepreku pješačkoj komunikaciji kroz zelenu površinu. 
 
AD 3 
 
Vijeću Mjesnog odbora se obratila grañanka Antica Ercegović, Zametska 36, tražeći pokretanje 
inicijative za postavljanje nove autobusne stanice u blizini TC "Kaufland". U diskusiji vijećnika je 
rečeno da nema tehničkih mogućnosti, a ni opravdanosti, jer u pravcu Zameta TC Kaufland se 
nalazi izmeñu dvije stanice, ali je u pravcu grada veća udaljenost izmeñu stanica. U predstavci nije 
naglašeno u kom pravcu se traži stanica. Gospodin M. Biondić ističe kako se radi o inicijativi 
grañana i da bi bilo dobro da se o traženom očituje  struka , tj Autotrolej. 
 
Zaključak: 
Vijeće donosi zaključak da se predstavka proslijedi u KD Autotrolej d.o.o. kao nadležnom za 
formiranje autobusnih stajališta, te zatraži očitovanje o ovom predmetu. 
 
AD 4 
Predstavku u vezi prekratkog trajanja zelenog svjetla na semaforima na Novoj cesti, kao i ne 
postojanje rampe za kolica na pješačim prijelazima, uputila je gñ-a Elinka Barišić Ražić, tražeći da 
se poduzme potrebno kako bi se stanje poboljšalo. Vijećnik, gosp. M.Barać izvršio je izvid u 
navedenoj ulici, te potvrdio navode u predstavci. 
 
Zaključak: 
Vijeće jednoglasno donosi zaključak da se uputi zahtjev "Rijeka prometu" i zatraži 
regulacija semafora na način da zeleno svjetlo za pješake traje duže, te da se izgrade 
potrebne kosine-rampe za kolica i invalide na svim pješačkim prijelazima Nove ceste, gdje 
ne postoje. Isto dati na znanje Gradonačelniku. 
 
AD  5 
Na poziv Odjela za gradsku samoupravu i upravu za učestvovanje u sportskim natjecanjima 
povodom Dana grada, Sv.Vida, zainteresirani članovi Vijeća su se prijavili za turnir u briškuli i 
trešeti. Neke discipline su radi recesije izostavljene ove godine, a neki datumi pomaknuti radi 
obveza djelatnika Odjela oko popisa stanovništva. Gospodin M. Biondić je imao primjedbu o 
nepravovremenom informiranju o ovim aktivnostima, te o tome da recesija ne bi trebala utjecati na 
ovakva dogañanja. Predsjednica Vijeća  je odgovorila da se ne može sazivati sjednica radi jednog 
predmeta, a da se zainteresirani vijećnici u tajništvu uvijek mogu informirati o pristiglim 
predmetima. 
 
 
AD 6 
 
Vijeću je Odjel gradske uprave za komunalni sustav dostavio na znanje peticiju upućenu od strane 
grañana našeg Mjesnog odbora, a koja se odnosi na zahtjev za natkrivanje dječjeg igrališta na TC 
Kaufland, kao i zatvaranje krovne površine na TC Kaufland preko noći. Kako nema u peticiji adrese 
ni jednog potpisnika, Odjel se nada da će njihov odgovor preko VMO doći do nekoga od njih. U 
odgovoru stoji da Grad nije vlasnik krovne površine TC Kaufland, te ne može poduzimati tražene 
radove, a takoñer napominje da ni jedno dječje igralište u gradu nije natkriveno. Vijeće je peticiju i 
odgovor Odjela gradske uprave za komunalni sustav primilo na znanje. 
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Pošto je dnevni red iscrpljen, predsjednica je upozorila na pristigli odgovor Hrvatskih željeznica na 
zahtjev ovog Vijeća da se popravi stanje na pružnom prijelazu u  Ulici G.Smolikara kod SE "San 
Nicolo". U odgovoru se sugerira obraćanje lokalnoj zajednici za viši oblik zaštite pružnih prijelaza, 
jer kako kažu u odgovoru, ovaj prijelaz je zaštićen sukladno zakonskim propisima.  
Nakon diskusije u kojoj je učestvovao gosp. Barać ističući da ne postoji svjetlosna ni zvučna 
signalizacija, a i da je "andrijin križ"  polomljen, te gosp. Biondića koji naglašava da je željeznica, 
pa tako i pružni prijelaz u vlasništvu Države, pa da to država treba i opremiti i popraviti, donesen je  
 
Zaključak: 
Uputiti ponovo dopis Hrvatskim željeznicama tražeći da se nedostaci otklone, stavi u 
funkciju vertikalna i zvučna signalizacija, a isto dati na znanje Gradonačelniku. 
 
  
Sjednica je završila u 20.30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Sveti Nikola: 
 

Darinka Ban Ida Mahmutefendić 
 


